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Welcome to GMT for Marketing Solutions, where we specialize in delivering innovative marketing solutions tailored to your 
unique business needs. Our team of skilled marketing experts is dedicated to helping our clients reach their goals and 
achieve success in today›s competitive marketplace. Here›s an overview of the services we offer:

1. Strategic Marketing Planning: Our agency takes a data-driven approach to develop comprehensive marketing strategies 
that align with your business objectives. We analyze industry trends, competitor landscapes, and target audience insights to 
craft a strategic roadmap that will guide our efforts.

2. Branding and Identity: We understand that a strong brand is the foundation of any successful marketing campaign. Our 
team offers brand development services that encompass logo design, brand messaging, and visual identity to help you 
establish a unique, memorable brand presence.
 
3. Digital Marketing: In today›s digital age, having a robust online presence is essential. Our agency excels in digital marketing 
strategies, including search engine optimization (SEO), pay-per-click advertising (PPC), social media management, content 
creation, and email marketing. We utilize the latest tools and techniques to maximize your online visibility and drive 
targeted traffic to your website.

Introduction
مرحبــاً بــك فــي GMT للتســويق، حيــث نتخصــص فــي تقديــم حلــول تســويقية مبتكــرة مصممــة خصيصــاً لتلبيــة احتياجــات أعمالــك الفريدة. 
يكــرس فريقنــا مــن خبــراء التســويق الماهريــن جهــوده لمســاعدة عملائنــا علــى تحقيــق أهدافهــم وتحقيــق النجــاح فــي ســوق اليــوم 

التنافســي. إليــك لمحــة عامــة عــن الخدمــات التــي نقدمهــا:

1. التخطيــط الاســتراتيجي للتســويق: تتبــع وكالتنــا نهجــاً قائمــاً علــى البيانــات لتطويــر اســتراتيجيات تســويق شــاملة تتماشــى مــع أهــداف 
عملــك. نحــن نحلــل اتجاهــات الصناعــة ومشــهد المنافســين ورؤى الجمهــور المســتهدف لصياغــة خارطــة طريــق اســتراتيجية توجــه 

جهودنــا.

ــا خدمــات  ــة تســويقية ناجحــة. يقــدم فريقن ــة هــي أســاس أي حمل ــة القوي ــدرك أن العلامــة التجاري ــة: نحــن ن ــة والهوي 2. العلامــة التجاري
تطويــر العلامــة التجاريــة التــي تشــمل تصميــم الشــعار ورســائل العلامــة التجاريــة والهويــة المرئيــة لمســاعدتك علــى تأســيس حضــور 

فريــد لا يُنســى للعلامــة التجاريــة.

 3. التســويق الرقمــي: فــي عصرنــا الرقمــي اليــوم، يعــد التواجــد القــوي عبــر الإنترنــت أمــرًا ضروريًــا. تتفــوق وكالتنــا فــي اســتراتيجيات 
التســويق الرقمــي، بمــا فــي ذلــك تحســين محــركات البحــث  )SEO(، وإعلانــات الدفــع بالنقــر  )PPC(، وإدارة وســائل التواصــل الاجتماعــي، 
وإنشــاء المحتــوى، والتســويق عبــر البريــد الإلكترونــي. نحــن نســتخدم أحــدث الأدوات والتقنيــات لزيــادة ظهــورك علــى الإنترنــت وزيــادة عــدد 

الزيــارات المســتهدفة لموقعــك الإلكترونــي.

المحتوى



4. Website Development and Design: A well-designed and user-friendly website is crucial for engaging and converting 
potential customers. Our agency offers website development services, ensuring that your site is not only visually appealing 
but also optimized for mobile devices and search engines. We create seamless online experiences that capture your brand 
essence and drive conversions.

5. Content Creation: Engaging and relevant content is key to capturing your target audience›s attention. Our team of 
talented content creators specializes in producing high-quality written, visual, and video content that resonates with your 
audience. From blog posts and social media content to video scripts and infographics, we have the expertise to tell your 
brand story effectively.

6. Social Media Management: Social media platforms offer incredible opportunities for businesses to connect with their 
audience on a more personal level. Our agency can help you develop and execute a comprehensive social media strategy, 
including content creation, community management, and paid social advertising, to improve brand awareness, engagement, 
and conversions.

7. Analytics and Reporting: We believe that data is essential to measure the success of your marketing efforts. Our agency 
provides detailed analytics and reporting, allowing you to track and analyze key metrics. We utilize various tools to measure 
website traffic, user behavior, conversion rates, and other relevant data to provide valuable insights and continuously 
optimize your marketing campaigns.

At GMT, we are passionate about delivering results. We have a proven track record of helping businesses of all sizes and 
industries achieve their marketing goals. Contact us today to discuss how we can help you grow your business through 
strategic, data-driven marketing initiatives.

4. تطويــر الموقــع الإلكترونــي وتصميمــه: يعــد موقــع الويــب المصمــم جيــدًا وســهل الاســتخدام أمــرًا بالــغ الأهميــة لجــذب العمــلاء 
المحتمليــن. و تقــدم وكالتنــا خدمــات تطويــر المواقــع الإلكترونيــة، ممــا يضمــن ألا يكــون موقعــك الإلكترونــي جذابــاً بصريــاً فحســب، بــل 
أن يكــون معــداً للأجهــزة المحمولــة ومحــركات البحــث. نحــن ننشــئ تجــارب سلســة عبــر الإنترنــت تجســد جوهــر علامتــك التجاريــة وتحفــز 

تحويــل النقــر الــى حجــز.

5. إنشــاء المحتــوى: المحتــوى الجــذاب والملائــم هــو المفتــاح لجــذب انتبــاه جمهــورك المســتهدف. يتخصــص فريقنــا مــن صانعــي 
المحتــوى الموهوبيــن فــي إنتــاج محتــوى مكتــوب ومرئــي وفيديــو عالــي الجــودة يلقــى صــدى لــدى جمهــورك. مــن منشــورات المدونــات 
ومحتــوى وســائل التواصــل الاجتماعــي إلــى نصــوص الفيديــو والرســوم البيانيــة، لدينــا الخبــرة اللازمــة لســرد قصــة علامتــك التجاريــة 

بفعاليــة.

6. إدارة وســائل التواصــل الاجتماعــي: توفــر منصــات التواصــل الاجتماعــي فرصــاً مذهلــة للشــركات للتواصــل مــع جمهورهــا علــى مســتوى 
شــخصي أكثــر. يمكــن أن تســاعدك وكالتنــا فــي تطويــر وتنفيــذ اســتراتيجية شــاملة لوســائل التواصــل الاجتماعــي، بمــا فــي ذلــك إنشــاء 

المحتــوى وإدارة المجتمــع والإعلانــات الاجتماعيــة المدفوعــة لتحســين الوعــي بالعلامــة التجاريــة.

7. التحليــلات وإعــداد التقاريــر: نحــن نؤمــن بــأن البيانــات ضروريــة لقيــاس نجــاح جهــودك التســويقية. توفــر وكالتنــا تحليــلات وتقاريــر 
مفصلــة، ممــا يســمح لــك بتتبــع المقاييــس الرئيســية وتحليلهــا. نحــن نســتخدم أدوات مختلفــة لقيــاس عــدد زيــارات الموقــع الإلكترونــي، 

وســلوك المســتخدمين، وغيرهــا مــن البيانــات ذات الصلــة لتوفيــر رؤى قيمــة وتحســين حملاتــك التســويقية باســتمرار. 

فــي GMT، نحــن متحمســون لتحقيــق النتائــج. لدينــا ســجل حافــل فــي مســاعدة الشــركات مــن جميــع الأحجــام والصناعــات علــى تحقيــق 
أهدافهــا التســويقية. اتصــل بنــا اليــوم لمناقشــة كيــف يمكننــا مســاعدتك فــي تنميــة أعمالــك مــن خــلال مبــادرات تســويقية اســتراتيجية 

قائمــة علــى البيانــات.



Branding



We are proud to share our success stories in branding and identity transformation, which have helped elevate the positioning 
of various hotels and resorts from regular establishments to internationally appealing destinations. We proudly have so 
many stories to tell.

The opening of Creek Resort was a significant milestone in our portfolio. Through our branding efforts, we created a distinct 
identity that positioned Creek Resort as a premier leisure destination. 

Golden Tulip Hotels in Nigeria also underwent a successful branding transformation. Our team utilized market research 
and analysis to identify the unique selling points of each property and created a cohesive brand strategy. We revamped the 
visual identity, incorporating elements that reflected the local culture and a touch of international sophistication. 

Lilac Hotels in Upper Egypt benefited from our branding expertise as well. We worked closely with the hotel management 
to create a brand identity that highlighted the serene and historical aspects of the region. Through a combination of 
captivating visuals, engaging storytelling, and targeted marketing, we successfully positioned Lilac Hotels as an oasis of 
tranquility in Upper Egypt.

Hospitality Industries
 نحــن فخــورون بمشــاركة قصــص نجاحنــا فــي تحويــل العلامــات التجاريــة والهويــة التــي ســاعدتنا علــى الارتقــاء بمكانــة العديــد مــن 
الفنــادق والمنتجعــات مــن منشــآت عاديــة إلــى وجهــات جذابــة عالميــاً. نحــن نفخــر بــأن لدينــا الكثيــر مــن القصــص لنرويهــا ونشــارككم بهــا.

كان افتتــاح منتجــع كريــك علامــة فارقــة فــي تاريخنــا. مــن خــلال جهودنــا فريقنــا، صممنــا هويــة متميــزة جعلــت منتجــع كريــك وجهــة 
ترفيهيــة رائــدة. 

خضعــت فنــادق Golden Tulip فــي نيجيريــا أيضــاً لعمليــة تحــول ناجحــة للعلامــة التجاريــة. واســتخدم فريقنــا أبحــاث وتحليــلات الســوق 
لتحديــد نقــاط البيــع الفريــدة لــكل فنــدق ووضــع اســتراتيجية متماســكة للعلامــة التجاريــة. قمنــا بتجديــد الهويــة البصريــة ودمجنــا عناصــر 

تعكــس الثقافــة المحليــة ولمســة مــن التطــور الدولــي. 
 

اســتفادت فنــادق ليــلاك فــي صعيــد مصــر مــن خبرتنــا فــي مجــال العلامــات التجاريــة أيضــاً. لقــد عملنــا عــن كثــب مــع إدارة الفنــدق لإنشــاء 
هويــة العلامــة التجاريــة التــي تبــرز الجوانــب الهادئــة والتاريخيــة للمنطقــة. ومــن خــلال مزيــج مــن المرئيــات الجذابــة وروايــة القصــص 

الجذابــة والتســويق المســتهدف، نجحنــا فــي ترســيخ مكانــة فنــادق ليــلاك كواحــة مــن الهــدوء فــي صعيــد مصــر.

قصص نجاح العلامة التجارية والهوية
الفنادق والمنتجعات



The rebranding and opening of 20 hotels for Tolip Group was a significant accomplishment. We worked closely with the 
group to create a consistent brand identity across all properties. We developed a modern and sophisticated visual identity 
that resonated with the international audience. Through strategic marketing initiatives, including social media campaigns, 
website redesign, and targeted advertising, we successfully positioned Tolip Group as a reputable and global hotel brand.

The rebranding process of Le Passage hotel posed a unique challenge as it transitioned from being managed by an 
international operator to being locally managed by the owners. Our objective was to maintain the same level of branding 
identity and professionalism while preserving the strong positioning of the hotel. To achieve this, we started by conducting 
an in-depth analysis of the hotel›s existing brand assets and market perception. We identified key elements that had 
contributed to the hotel›s success and made sure to retain them in the rebranding.

The branding process for Misr Pharmacies was indeed an enjoyable and creative journey. Since we were tasked with 
creating the brand from scratch, we had the opportunity to unleash our imagination and shape the perception of the 
target audience.

One of the first aspects we focused on was adjusting the logo of Misr Pharmacies. We wanted it to represent the essence 
of the brand while being visually appealing and memorable. Through careful design and iterations, we were able to create 
a logo that perfectly encapsulated the values and identity

One of the first aspects we focused on was adjusting the logo of Misr Pharmacies. We wanted it to represent the essence 
of the brand while being visually appealing and memorable. Through careful design and iterations, we were able to create 
a logo that perfectly encapsulated the values and identity

.

كان تغييــر العلامــة التجاريــة مبيــن تغيــر هويــة او افتتــاح 20 فندقــاً لمجموعــة توليــب إنجــازاً كبيــراً. لقــد عملنــا عــن كثــب مــع المجموعــة 
ــي.  ــدى الجمهــور الدول ــة ومتطــورة لاقــت صــدى ل ــة حديث ــة بصري ــا هوي ــادق. لقــد طورن ــة فــي جميــع الفن ــة للعلامــة التجاري لإنشــاء هوي
ومــن خــلال مبــادرات التســويق الاســتراتيجية، بمــا فــي ذلــك حمــلات وســائل التواصــل الاجتماعــي، وإعــادة تصميــم الموقــع الإلكترونــي، 

والإعلانــات المســتهدفة، نجحنــا فــي ترســيخ مكانــة مجموعــة توليــب كعلامــة تجاريــة فندقيــة عالميــة مرموقــة.

لقــد كانــت عمليــة تصميمــات العلامــة التجاريــة لفنــادق ومنتجعــات جولــدن 5 فــي الغردقــة تحديــاً بالفعــل حيــث كانــت المنتجعــات تعمــل 
منــذ فتــرة مــن الزمــن وكان يُنظــر إليهــا علــى أنهــا قديمــة. كانــت مهمتنــا هــي منحهــم مظهــراً جديــداً وحديثــاً مــع الحفــاظ علــى ســمعتهم 

وجاذبيتهم.

 شــكّلت عمليــة تغييــر العلامــة التجاريــة لفنــدق لــو باســاج تحديــاً فريــداً مــن نوعــه حيــث انتقــل الفنــدق مــن إدارتــه مــن قبــل شــركة عالميــة 
إلــى إدارة محليــة مــن قبــل المالكيــن. كان هدفنــا هــو الحفــاظ علــى نفــس المســتوى مــن هويــة العلامــة التجاريــة والاحترافيــة مــع الحفــاظ 
علــى المكانــة القويــة للفنــدق. ولتحقيــق ذلــك، بدأنــا بإجــراء تحليــل متعمــق لأصــول العلامــة التجاريــة الحاليــة للفنــدق وتصــور الســوق. 

وحددنــا العناصــر الرئيســية التــي ســاهمت فــي نجــاح الفنــدق وحرصنــا علــى الاحتفــاظ بهــا فــي عمليــة إعــادة تصميــم العلامــة التجاريــة. 

كانــت عمليــة تحســين شــكل العلامــة التجاريــة لصيدليــات مصــر رحلــة ممتعــة ومبتكــرة بالفعــل. وبمــا أننــا كنــا مكلفيــن بإنشــاء العلامــة 
التجاريــة مــن الصفــر، فقــد أتيحــت لنــا الفرصــة لإطــلاق العنــان لخيالنــا وتشــكيل تصــور الجمهــور المســتهدف.

 كان أحــد الجوانــب الأولــى التــي ركزنــا عليهــا هــو تعديــل شــعار صيدليــات مصــر. أردنــا أن يمثــل جوهــر العلامــة التجاريــة مــع كونــه جذابــاً 
بصريــاً ولا يُنســى. مــن خــلال التصميــم الدقيــق والتكــرار الدقيــق، تمكنــا مــن إنشــاء شــعار يجســد القيــم والهويــة بشــكل مثالــي.



The rebranding and repositioning of Lido Hotel was a rewarding project as we were given the opportunity to leverage 
our creative branding expertise to transform the hotel›s image and positioning. After the hotel de-flagged from an 
international chain, our objective was to create a fresh and unique brand identity that would resonate with the target 
audience. 

Working on implementing the international branding standards of Radisson Blu Hotels in Cairo and Alexandria was 
a challenging yet exciting task. Our main objective was to showcase their global branding identity while incorporating 
creative and unique elements that would make the hotels stand out in the local market. To achieve this, we closely studied 
the brand guidelines provided by Radisson Blu Hotels and ensured that all visual elements, such as logos, color schemes, 
and typography, adhered to their international standards. 

Working with HAP in Dubai was an exciting opportunity as we helped develop their branding standards to position 
themselves as a young and dynamic hotel management company with a growing portfolio of hotel apartments in the UAE

The branding process for Golden 5 Hotels and Resorts in Hurghada was indeed a challenge as the resorts had been 
in operation for a while and were perceived as outdated. Our task was to give them a fresh and modern look while 
maintaining their reputation and appeal.. 

كان تغييــر العلامــة التجاريــة لفنــدق ليــدو وتغييــر موقعــه مشــروعاً مجزيــاً حيــث أتيحــت لنــا الفرصــة للاســتفادة مــن خبرتنــا الإبداعيــة فــي 
مجــال العلامــات التجاريــة لتحويــل صــورة الفنــدق ومكانتــه. خصوصــا بعــد تغيــر شــركة أدارة الفنــدق مــن سلســلة فنــادق عالميــة الــى 
إدارة محليــة، كان هدفنــا هــو إنشــاء هويــة جديــدة وفريــدة مــن نوعهــا للعلامــة التجاريــة التــي مــن شــأنها أن تلقــى صــدى لــدى الجمهــور 

المســتهدف. 

كان العمــل علــى تطبيــق المعاييــر الدوليــة للعلامــة التجاريــة لفنــادق راديســون بلــو فــي القاهــرة والإســكندرية مهمــة صعبــة ومثيــرة 
فــي نفــس الوقــت. كان هدفنــا الرئيســي هــو إبــراز هويــة علامتهــم التجاريــة العالميــة مــع دمــج عناصــر إبداعيــة وفريــدة مــن نوعهــا مــن 
شــأنها أن تجعــل الفنــادق متميــزة فــي الســوق المحليــة. ولتحقيــق ذلــك، درســنا عــن كثــب المبــادئ التوجيهيــة للعلامــة التجاريــة التــي 
قدمتهــا فنــادق راديســون بلــو وتأكدنــا مــن أن جميــع العناصــر المرئيــة، مثــل الشــعارات ومخططــات الألــوان والطباعــة، تلتــزم بمعاييرهــا 

العالميــة. 

ــر معاييــر علامتهــا التجاريــة لتضــع نفســها كشــركة إدارة  كان العمــل مــع شــركة HAP فــي دبــي فرصــة مثيــرة حيــث ســاعدنا فــي تطوي
فنــادق شــابة وديناميكيــة مــع مجموعــة متناميــة مــن الشــقق الفندقيــة فــي الإمــارات العربيــة المتحــدة. 

 
لقــد كانــت عمليــة تصميمــات العلامــة التجاريــة لفنــادق ومنتجعــات جولــدن 5 فــي الغردقــة تحديــاً بالفعــل حيــث كانــت المنتجعــات تعمــل 
منــذ فتــرة مــن الزمــن وكان يُنظــر إليهــا علــى أنهــا قديمــة. كانــت مهمتنــا هــي منحهــم مظهــراً جديــداً وحديثــاً مــع الحفــاظ علــى ســمعتهم 

وجاذبيتهم.



Tolip Group
When Tolip Hotels & Resorts adopted a new strategy where by decided to divide its portfolio of hotels 
into 3 &4 & 5 stars with a focus on luxury well beings on its 5 stars hotels, it about impeccable to have a 
branding practice that connect the chain others and to do the impact needed to announce change.



Tolip Resort El Galala Majestic
The branding for the 5 stars hotel



Tolip Hotel Gardens
 The branding for the 4 stars hotel



Lido Sharm Hotel



Le Passage Hotel & Casino
When a hotel go through too many change of brand management changes, then the job was certainly 
not easy, but the results came very satisfying for the client.



Creek Hotel & Residences El Gouna
We have started the branding journey with the client request to position the hotel as the Icon of 
Gouna.



 Radisson Blu Hotel



Golden 5 City Hotel & Beach Resort



HAP Hotel Apartments Barsha Heights 



Misr Pharmacies
Misr Pharmacies branding practice came on time when the company was about to expand in 
Egypt with an expansion plan covering Egypt. And branding was important for consistency and 
strong impact and positioning in the mind of its customers.



We understand the importance of creative menu designs in helping our clients 
achieve successful operations. A well-designed menu not only enhances the overall 
dining experience but also plays a crucial role in attracting and engaging customers. 
And further we help the to turn the menus into QR Code menus for easy use.

تصاميم قوائم الطعام 
نحــن نــدرك أهميــة التصميمــات الإبداعيــة لقوائــم الطعــام فــي مســاعدة عملائنــا علــى تحقيــق 
عمليــات ناجحــة. فقائمــة الطعــام المصممــة تصميمــاً جيــداً لا تعــزز تجربــة تنــاول الطعــام بشــكل 
عــام فحســب، بــل تلعــب أيضــاً دوراً حاســماً فــي جــذب العمــلاء وإشــراكهم. كمــا أننــا نســاعدهم 

فــي تحويــل القوائــم إلــى قوائــم طعــام برمــز QR CODE لســهولة الاســتخدام.



Menus Creative Designs



Menus Creative Designs



Menus Creative Designs



Menus Creative Designs



When it comes to logo design, we understand the importance of creating a visually 
appealing and memorable logo that accurately represents our clients› brand 
identity. Our team combines creativity with strategic thinking to develop logos 
that effectively communicate our clients› values and resonate with their target 
audience.

تصميم الشعارات 
عندمــا يتعلــق الأمــر بتصميــم الشــعارات، فإننــا ندرك أهمية تصميم شــعار جذاب بصرياً ولا يُنســى 
ــر الاســتراتيجي  ــداع والتفكي ــا بيــن الإب ــا. يجمــع فريقن ــة لعملائن ــة العلامــة التجاري يمثــل بدقــة هوي
لتطويــر الشــعارات التــي تنقــل قيــم عملائنــا بفعاليــة وتلقــى صــدى لــدى جمهورهــم المســتهدف. 



 Logos Creative Designs





During the rebranding and repositioning phase of Tolip Group, we faced the challenge of managing its reputation and 
addressing any wrong perceptions that may have existed. We developed a comprehensive brand messaging strategy that 
focused on highlighting the unique features, amenities, and offerings of Tolip Group. We created compelling content across 
various online platforms, including social media and websites. 

Additionally, we implemented reputation management strategies, the success of the “Ehna Awla Beek campaign” had a 
positive impact on the group reputation also led to a significant increase in bookings for Tolip Hotels & Resorts during a 
time when the hospitality industry was experiencing a downturn.

خــلال مرحلــة تغيــر العلامــة التجاريــة لمجموعــة توليــب، واجهنــا التحــدي المتمثــل فــي إدارة ســمعتها ومعالجــة أي تصــورات خاطئــة قــد 
تكــون موجــودة. قمنــا بتطويــر اســتراتيجية شــاملة لرســائل العلامــة التجاريــة التــي ركــزت علــى تســليط الضــوء علــى الميــزات الفريــدة 

ووســائل الراحــة والعــروض التــي تقدمهــا مجموعــة توليــب.   

أنشــأنا محتــوى مقنعــاً عبــر مختلــف المنصــات الإلكترونيــة، بمــا فــي ذلــك وســائل التواصــل الاجتماعــي والمواقــع الإلكترونيــة. بالإضافــة 
إلــى ذلــك، قمنــا بتنفيــذ اســتراتيجيات إدارة الســمعة، وكان لنجــاح حملــة »إحنــا أولا بيــك« تأثيــر إيجابــي علــى ســمعة المجموعــة، كمــا أدى 

نجاحهــا إلــى زيــادة كبيــرة فــي الحجــوزات لفنــادق ومنتجعــات توليــب فــي وقــت كانــت تشــهد فيــه صناعــة الضيافــة تراجــع.
 

قصص نجاح التسويق الرقمي وإدارة وسائل التواصل الاجتماعي



Tolip Group

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Tolip Resort El Galala Majestic

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Tolip Hotel Golden Plaza

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Tolip Hotel Northcoast

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Tolip Hotel Royal Alexandria

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Tolip Resort El Galala Hills

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Tolip Hotel Family Park New Cairo

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Le Passage Hotel & Casino

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Jolie Ville Resort  & Spa

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Hyatt Regency Resort Sharm Sheikh

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



 Syngenta

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Beauty Yakon

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Alimage Pharmacy

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



 Normandy Pharmacies

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Misr Pharmacies

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Lucky Tours

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Malikia Resort Abu Dabbab

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



 Ward Jan Restaurant

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Hanoi vietnamese Restaurant

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Dab Flow

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



Kudocream

Social Media Platforms (Facebook - Intsagram)



WebDesigns



Jolie Ville



Le Passage Hotel & Casino



Tolip Resort El Galala Majestic



Tolip Hotel Golden Plaza



Tolip Resort El Forsan Ismailia



Tolip Resort El Galala Hills



Tolip Hotel North Coast



 Tolip Hotel & Spa El Narges



Tolip Hotel Royal Alexandria



Tolip Hotel Aswan



Tolip Hotel Gardens



Tolip Hotel Family Park



Lido Sharm Hotel Charmillion Hotels & Resorts



New Giza Golf Club



Dream Land Golf Club



Sokhna Golf Club



Katameya Heights



Natalie Tours



Lucky Tours



4 Elements Hospitality Solutions



ClientsOUR

 
Hotels & Resorts
- Tolip Hotels & Resorts

- Tolip Resort El Galala Majestic

- Tolip Resort El Galala Hills

- Tolip Resort El Forsan Ismailia

- Tolip Resort El Galala Heights

- Tolip Resort Sunrays New Alamein

- Tolip Resort Paradise New Alamein

- Tolip Hotel Olympic International City

- Tolip Hotel Royal Alexandria

- Tolip Hotel & Spa El Narges

 
- Tolip Hotel Golden Plaza 

- Tolip Hotel North Coast

- Tolip Hotel Gardens

- Tolip Hotel Aswan

- Tolip Hotel Family Park New Cairo

- Tolip Hotel El Galaa Cairo

- Tolip Hotel Family Club Borg El Arab

- Tolip INN Resort Fairouz New Ismailia

- Tolip INN Hotel Sharm El Sheikh

- Tolip INN Hotel Maadi Cairo

- Le Passage Cairo Hotel & Casino



 
- Sunny Days Hotels & Resorts

- Hyatt Regency Sharm El Sheikh Resort

- Golden 5 City Resort Hurghada Hotel 

- Malikia Resort Abu Dabbab

- Lilac Hotels International

- MoonLand Residential

- Charmillion Hotels & Resorts

- HAP Hotel Apartments Brasha UAE

- Shadomare Hotels & Resorts

- Giftun Azur Resort

- Wadi Lahmy Azur Resort

- Azur Hotels & Resorts

- Grand Pela Hotel & Suites

- Retal View Hotels & Resorts North Coast

- Stella Beach Resort & SPA Makadi Bay

- Nile Serenity Nile Cruise

- Serenity Fun City Resort

- Swiss Inn Pyramids Golf Resort Cairo

- Perfection Managment Hotel 

- Flash International

- El Galala Aqua Park

- El Galala Telefefique

 
Pharmacy Chains
- Misr Pharmacies

- Normandy Pharmacies 

- AL'IMAGE Pharmacies

- Green Pharmacies

Corporate Companies
- Bluebz

- Imtenan 

- Puppy Heaven

- Beauty Yakon

- Glowy Wigs 

- Kudo Cream 

- Lido Sharm Hotel

- Jolie Ville Resort & SPA kings Island Luxor

- CREEK Hotel & Residences El Gouna

- Oberoi Beach Resort Sahl Hasheesh

- Sofitel Cairo Nile El Gezirah Hotel

- Mövenpick Hotel Cairo Media City

- Mövenpick Resort Soma Bay

- Mövenpick Resort Aswan 

- Mövenpick Resort Sokhana

- Dusit Thani Lakeview Cairo Hotel

- Radisson Blu Hotel Cairo Heliopolis

- Novotel Cairo Airport

 



- Global Conference Management

- Middle East Caravan

- Teda Fun Valley

- Rotary Club of Cairo New Capital District

- Destination Touristic Services

- CAMPUS Education Institue

- NL Super Vision

- The IPR Group of Companies

- SIMOS Food Industries

- Music Festival Lagos

- D S Laboratories Performance

- Arab Maritime Petroleum Transport

 
- Egyptian Fencing Federation

- Modern Pioneers of Contracting

- Organi Group

- 4 Elements Hospitality Solutions

- El Shark Egyptien Textile Industries

- Egybel International 

- Can Packaging Industry

- Syngenta

- Nour Ali

- Swiss Lac

- Paul Brown

- Teknia

- Egy Safety

- BenefEx Unleashed

- Wiko Game Changer

- KAPCI Coatings

- Finest Hospitality Intergrated Solutions

- Multitrade

- Moon Light

- SYMBIOS 

- EDG Engineering Design Group

- Help to Heal (Kids Fighting Cancer 

Foundation)

 
Restaurants
- Wardjan Restaurant

- Hanoi Vietnamese Restaurant

- Chez Dawlat Hanem Restaurant

- Al Dana Restaurants Company KSA

- Prince Faisel Bin Fahad Events Center KSA

Travel Agencies
- TAT Travels

- Natalie Tours

- Lucky Tours

- Spring Tours




